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Rondvraag voor de raadsvergadering van 16 oktober 2018

In juni 2018 heeft GemeenteBelang Westland aandacht gevraagd in de commissie bestuur voor de 
situatie rondom de Bandijkweg (Coldenhove) te Maasland. Deze rondvraag leverde een 
beantwoording op door verantwoordelijk wethouder Varekamp; hij is bekend met de situatie en 
deed de toezegging in de commissie verkeer dit onderwerp te bespreken.

De feiten;

^ kleinschalig bedrijventerrein met toerit vanaf Coldenhovelaan (een-richting verkeer)
^ sinds maanden de vestiging van een nieuw bedrijf. Dit bedrijf ontvangt zeer veel

vrachtwagens om (slechts enkele) palletten te laden of te lossen in een korte periode van de 
dag

^ deze enorme hoeveelheid bewegingen zorgt onder andere voor (enorme) wachtrijen tot op 
de Coldenhovelaan met alle gevolgen van dien, zeker op het gebied van veiligheid 

^ vrachtwagens staan rijen-dik opgesteld en rijden extra rondjes om te kunnen laden en lossen 
met als gevolg zeer gevaarlijke situaties voor auto's, vrachtwagens, maar zeker ook voor 
fietsers

^ meldingen aan politie leveren het antwoord op 'niet meer bellen, geen mankracht om 
hiertegen op te treden' en 'zoek contact met BOA's van de gemeente, zij kunnen 
afhandelen'. De politie is ermee bekend dat vele verkeersregels worden genegeerd 

^ BOA's zijn ter plaatse geweest en kunnen niets anders dan rapporteren aan leidinggevende 
^ inmiddels is door het bedrijf een verkeersregelaar aangesteld. Hij/zij tracht gedurende 

enkele uren per dag het verkeer te regelen. Gezien het enorme aanbod van verkeer een 
onmogelijkheid

^ vrachtwagenchauffeurs vliegen elkaar in de haren vanwege de onhoudbare situatie en rijden 
in voorkomende gevallen maar tegen de richting in

Dit leidt tot de volgende vragen:

0 is het college Z de wethouder nu werkelijk bekend met de ernst van de dagelijkse situatie?
0 op basis van welke informatie en welk beleid geeft de Politie het antwoord 'wij treden hier 

niet tegenop'.
0 wat is de uitkomst van het overleg wethouder Varekamp en de commissie verkeer 
0 wanneer gaat er nu iets worden ondernomen of wachten wij af tot de eerste slachtoffers een 

feit zijn
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